
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice
4.9.2006

 

1)      Prezence

a)      Přítomni          : Jungvirt, Feistmantl, Petráš, Novotný, Šmat, Gracík, Metelec, Hnilička, 
Erhart(DK)

b)      Omluveni        : Paul, Mareš, Švelch, Šobr

2)      Došlá pošta

a)      Faktury – Eurotel, havarijní pojištění, projekt „Rozšíření sádek…..“

b)      Konfirmace ZV.

c)      Sdělení ke stížnosti na stavbu v Mutěnicích z Odboru životního prostředí MÚ Strakonice. 
Vodoprávní úřad neshledal žádný problém.

d)      MÚ Strakonice dává na vědomí souhlas s vypouštěním kachen na rybochovné zařízení 
v Jetišově cca 150 ks ročně. Výbor MO pošle odvolání, jelikož s vypouštěním kachen 
nesouhlasí.(Jungvirt)

e)      Návrh MO ČRS Humpolec na změnu pravidel čerpání Rozvojového fondu JčÚS ČB

3)      Kontrola úkolů

a)      Vypouštěcí zařízení Blatský. Úkol trvá. (Paul)

b)      Oprava střechy na garáži – práce probíhají.

c)      Ve Štěkni nemá kdo vést kroužek mládeže. Bude jednáno s ředitelkou ZŠ Mgr. 
Kazbundovou(Gracík).

d)      Možnosti financování větších investičních akcí z jiných zdrojů se jeví v současné době jako 
málo pravděpodobné. Po vypsání nových dotačních titulů se výbor bude možnostmi financování 
opět zabývat. 

e)      U výstavby Střela 2 je nutno oslovit více firem s žádostí o cenovou nabídku.

f)       Dokoupení pozemku u sádek od Českého zahrádkářského svazu je v jednání.

g)      Odsouhlasen prodej produkce kapra do distribuce JčÚS z rybníka Blatský za 39 Kč/kg.

h)      Diskuze o zřízení Revíru místního významu na pískovnách Slaník a Sedlíkovice proběhne na 
mimořádném výboru dne 18.9.2006.

i)        Možnost chovu ryb v chráněné rybí oblasti Mlýnská stoka. Je možné, využití bude zváženo na 
rok 2007.

j)        Majitelé pozemků pod Starou řekou v Sudoměři. Hnilička podklady dodal, ale přítomen již na 
výboru nebyl, přesunuto na příští výbor.

4)      Projednáno.

a)      Výbor opět projednával stížnosti p. Setnického na výkon RS a stížnost na p.Jungvirta jako 
předsedy MO Strakonice. Dozorčí komise odpoví ve smyslu, že stížnost je bezpředmětná. Výbor 
MO naopak podává stížnosti na p.Setnického na krajský úřad Jihočeského kraje, JčÚS ČB a MO 
Křemže.

b)      Příprava výlovů. Hospodář přednesl plán výlovů.
23.9. Kalenice – předpoklad 3500 ks s váhovým průměrem 1,10 kg
7.10. Střelský – 3000 ks 2,10 kg
14.10. Blatský – 3800 ks 1,26 kg
21.10. Jetišov – 2800 ks 0,65 kg termín možno zaměnit s Blatským, pokud natečou Kalenice
28.10. Sedlo – 1500 ks 0,55 kg
Termín není stanoven pro Poříčí – 1500 ks 0,27 kg



c)      Žádost bratří Hrachovců o zapsání 20 brigádnických hodin za lov ryb v Kapsově Lhotě. Výbor 
schválil zapsat 2x5 hodin.

d)      Nájemní smlouva s obcí Čejetice na rybník Komora je na 2 200 Kč za rok(1,50 Kč za 1 m2) 
s tím, že na roky 2006 a 2007 je nájemné kompenzováno provedenými pracemi. Smlouva je 
uzavřena na 10 let.

e)      Nákup rybníka v Kalenicích je v jednání. Během jednání se ukázalo, že nejsme zapsaní v KN 
jako majitelé stavby. MO podnikne kroky k nápravě stavu.

f)       Plánovaná podzimní členská schůze by se mohla uskutečnit v listopadu, příprava na příštím 
výboru.

g)      Odbahnění Blatského. Problém s uložením bahna je vyřešen.

h)      Jednáme o možnosti pronájmu rybníka Sedlo2.

5)      Příští výbor mimořádný 18.9. od 17 hod na sádkách, potom 2.10. od 17 hod na sádkách

 

Zapsal Gracík  


